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Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Godkjent 
Merk at det er sendt ut justert referat pga feil i 
beløp. 
Kort diskusjon om elektronisk signatur av referet. 
Referater frem til nå signeres manuelt. Se på 
mulighet for elektronisk signatur. 
Skrive ut og signere alle referater førstkommende 
styremøte. 
 
 

 
 
 
 
 
 
Janne 

2. Sak til Årsstämman – se 
vedlegg 

Dette er saken:  

• pris pr medlem i Sverige er økt fra kr 60 til kr 
80 pr medlem. Dette gjelder også alle 
foreningene i Norge. I tillegg foreningene i 
Norge kr 37 til Friskis Norge. De norske 
foreningene er uenige i denne prismodellen 
fordi man ikke får nytte av alle tjenestene fra 
Sverige. 

• Det er forslag om at hver forening totalt 
betaler kr 80 (37 til Norge og resten til riks i 
Sverige). At man i Norge ikke betaler mer 
totalt enn i Sverige. 

• For å forenkle, ønskes fordelingen 50/50 når 
prisen i Sverige øker.  

• Bjørn Riiber stiller på vegne av F&S Bærum. 
• Totalt for hele Norge ber man om en 

besparelse på ca kr 500.000.  

Vedtak: Styret støtter forslaget til Årsstämman  

• Saken sendes inn 14.2.20. Sendes inn til 
Årsstämman som holdes i mars.  

 

Vedtak: Styret foreslår at kontingent økes til kr 

250,- fra 2021.  

 
 
 
Janne 
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Størrelse på kontingent vedtas i årsmøte.  

3 Driftsspørsmål På enkelte timer kan det være utfordrende å finne 
ledig parkeringsplass. Styret ber Janne om å gjøre 
en vurdering av timeplanfordeling på de timene 
med flest mosjonister, for å avhjelpe parkering. 

Det er kommet forslag til årsmøtet om å aktivere 
tellekort på veldig fulle timer. Antall mosjonister 
går over maksantall.  Martine sender saken til 
Janne for vurdering og gjennomføring. 

Det vil kanskje komme spørsmål i årsmøtet om å 
bytte gulv i stor sal - det er til tider veldig glatt. 
Styret ber Janne om status gulv (bytte, renhold, 
vedlikehold) på neste styremøte.  

Mosjonist etterlyste oppfølging når kort er gått ut 
(bli oppringt, få epost med «hvor har du blitt av»). 
Styret ber Janne om status på neste styremøte om 
oppfølging av medlemmer generelt og etter 
kampanjer. 

Det er viktig at vi sikrer at alle Tones oppgaver 
spesielt på regnskapssiden følges opp. 

 

Janne 
 
 
 
 
Janne 
 
 
 
 
Janne 
 
 
 
 
Janne 
 
 
 
 
 
Janne, Brit 
og Martine 

4 Årsmøtet Valgkomiteen v/Freddy Holstad og styret 

diskuterte kort behov og mulige kandidater. Fire 

styremedlemmer er på valg, tre stiller til gjenvalg. 

Det er ønske om to varamedlemmer som vil være 

med på alle styremøter. 

Martine gikk gjennom kontrollkomiteens punkter i 

sak til årsmøtet.  

Martine skriver årsberetning. 

 

5 Økonomi  Brit gjennomgikk økonomi og årsresultat. Inntekt 
akkumulert er redusert med 200.000. Det er 
inntekten som er lavere i 2019 ift 2018. 50.-60.000 
i reduserte tilskudd og 100.000 i reduserte 
medlemsinntekter. Kostnadene er marginalt 
lavere enn i 2018. Det mangler inntekter fra 
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fekteklubben på 20.000 som skal inntektsføres i 
2019.   

6 Eventuelt Janne har vært ansatt i 6 måneder og prøvetiden 
er avsluttet. Styret er veldig fornøyde med Jannes 
arbeid og gode kontakt og samarbeid med styret. 

Martine informerer Janne og deretter på 
funksjonærsiden på FB. 

 

Martine 

 

6 Neste møte 03.03 kl 18.00-20.00 – forberedelser årsmøtet 

19.03 kl 18.00 årsmøte  

 

 

 
 
 


